
Kommunaludvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 6. december 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KOU alm. del

Samrådsspørgsmål L
Finder ministeren det acceptabelt, at landets kommuner som følge af regerin-
gens nulvækst nu bremser udgifterne til handicappede og tilsyneladende spe-
kulerer i at sætte handicapydelsen ned for at spare penge i den periode, som
ankeperioden varer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S).

På udvalgets vegne

Hans Kristian Skibby
formand
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